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Van de redactie  
 
Positieve reacties uit het land 

 
Editie 1 van het EJC Magazine is goed ontvangen door diverse lezers, vrijwilligers en 
sporters in het land. Vele leuke reacties kwamen binnen bij de Projectgroep. Daarom gaan 
we zeker door met het EJC Magazine.  
De redactie ontving ook al de eerste wensen en vragen, wij hopen het waar te kunnen 
maken. Op de vraag, of het Life Saving Magazine breder verspreid mag worden, is het 
antwoord in ieder geval: JA! Heel graag zelfs!  
Heeft u vragen en/of opmerkingen? Stuur deze naar magazine@ejc2008.nl. U kunt zich op 
dit emailadres ook aanmelden voor dit Life Saving Magazine. 
 
De website www.ejc2008.nl heeft een update gehad. Alle informatie voor bezoekers en 
sporters zijn op die website te vinden.   

 

EJC 2008  Life Saving Magazine  
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Laatste nieuws 

• Defensie gaat op korte termijn oefenen op het Scheveningse strand, om te 

onderzoeken hoe de boeien op de bodem van de zee gezekerd moeten worden.   

• De beheerder/organisator van het Hommerson Beach Stadion heeft de 

'bouw'tekeningen aan de Projektgroep (PG) verstrekt. Men is bezig met de 

voorbereidingen voor de opbouw van het stadion.   

• Door de PG zijn de vergunningen aangevraagd bij de gemeente.   

• De PG onderzoekt de mogelijkheid, of er tijdens het evenement mogelijkheden zijn, 

om voertuigen te parkeren in de omgeving van het stadion.   

• Het Ministerie van Defensie gaat mogelijk het vervoer regelen van de sporters en 

officials.  

 

Update website  

 
De trouwe kijkers van onze EJC website www.ejc2008.nl, is het misschien  

al opgevallen. De site heeft een update gekregen. Op de website is inmiddels de laatst 

bekende info en het concepts wedstrijdprogramma toegevoegd en zijn er voor de bezoekers, 

sporters en de vrijwilligers speciale pagina’s toegevoegd.  

Vlak voor de zomer én vlak voor de aanvang van het EJC zelf, zal de site nogmaals een 

update krijgen en wordt o.a. de informatie over het definitieve programma, de huisvesting en 

de regelingen m.b.t. het vervoer van de sporters en officials toegevoegd. Kent u de sporters 

van onze nationale selectie nog niet? Houd dan de site goed in de gaten!  

www.ejc2008.nl  
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De PG kiest kleur! 
 
Inmiddels heeft de Projectproep besloten, aan vrijwilligers en officials vanuit de organisatie 
een herkenbaar kledingstuk te verstrekken, in ieder geval een poloshirt. Via de kleur is 
tijdens het event vrij gemakkelijk te achterhalen wat de functie is van een persoon. 
Medewerkers kunnen op deze manier gemakkelijk worden gescheiden van het publiek.  
 
Op het ogenblik zijn er een aantal offertes van kledingfabrikanten aangevraagd. Zodra hier 
meer bekend over is hopen wij u in komende editie wat showmodellen te kunnen laten zien. 
Overigens zijn de kleuren geen geheim.  
Zoals de kleuren en zaken er nu voor staan wordt het: 
 
Hoofdscheidsrechter(s) Korenblauw 
 

Officials   Oranje 
 

Vrijwilligers evenement Rood 
 

Bewaking   Geel 
 

PR en Communicatie  Lichtblauw 
 

Projectgroep   nog niet bekend 
 

Hospitality    nog niet bekend 
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Hospitality          
Door Moniek van Amerongen en Folkert Hoogslag  
 
Begin september zullen wij onderstaand persbericht versturen. U leest dit wellicht op 
teletekst, of in een plaatselijk, regionaal of landelijk dagblad.  
 

EJC 2008  
Van dinsdag 9 september tot zondag 14 september worden in Nederland de Europese 
jeugdkampioenschappen zwemmend redden georganiseerd.  
De Europese top bindt de strijd aan in de diverse onderdelen van de Life Saving-sport in drie 
fysiek zware onderdelen: SERC, Pool en Ocean. De wedstrijden vinden plaats in het 
nationaal zwem- en trainingscentrum De Tongelreep (Eindhoven) en voor de kust van 
Scheveningen. Een grote groep topsporters wordt in Nederland verwacht.  
Wat velen zich niet beseffen, is dat hier een grote organisatie aan vooraf gaat. Er moet o.a. 
goede voeding, vervoer en onderkomen geregeld worden. 
 

----------------------------------------- 
 

Tijd voor een praatje met: Martine, Yvonne 
en Krista, de drie dames van Hospitality. 

 
Op mijn vraag: 'Waarom een werkgroep 
‘Hospitality'?, kwam een heel droog antwoord. 
"Omdat er toch echt wel iets meer te 
organiseren valt dan alleen de wedstrijden." 
Een leuke binnenkomer als interviewer, maar 
daar wilde ik toch echt meer over weten… Het 
blijkt dat deze drie dames van de werkgroep al 
geruime tijd, achter de schermen druk bezig 
zijn met het regelen van diverse slaapplaatsen voor de sporters en de officials. 
Slaapplaatsen die overigens niet dwingend opgelegd kunnen worden, het staat een land of 
sporter vrij om hierin ook zelf te voorzien. "Wel moeten wij, als organisatie, de sporters iets 
kunnen bieden, een soort all-inclusieve verblijf. Hierbij kun je denken aan de 
voorbereidingen van de openings- en sluitingsceremonie, de prijzen en de medailles", aldus 
Martine.  
Zowel in Eindhoven als in de omgeving van Scheveningen is er naarstig gezocht naar goede 
slaap- en verblijfplaatsen. Campings en jeugdherbergen werden aangeschreven, diverse 
hotels met 1 tot 5 sterren werden benaderd. Maar ja... Hoe geef je alle mensen in een 
jeugdherberg of camping een goed ontbijt, lunch of diner?  
 
Bij het informeren naar de 
overnachtingsmogelijkheden, werd direct 
gevraagd naar het benodigd aantal kamers. 
Daarnaast wilde men weten hoeveel personen er 
zouden komen en of er ontbijt en diners geregeld 
moesten worden. Kortom, allemaal vragen waar 
wij nog geen duidelijk antwoord op kunnen 
geven, aangezien het aantal sporters en officials 
pas kort voor de wedstrijden bekend zal zijn. De 
inschrijving is net gestart (half pril). "Een ‘prijsje’ 
afspreken bij de diverse hotels bleek hierdoor erg 
moeilijk", legt Yvonne uit.  
Krista vult aan: "Ook de voeding van de sporters is tijdens het evenement van groot belang. 
Hoe kun je een x-aantal sporters in de ochtenduren een kwalitatief goed, sportief en vezelrijk 
dieet aanbieden. Allemaal zaken waar wij een halfjaar geleden nog geen weet van hadden. 
Maar inmiddels is ons een hoop duidelijk geworden."  
Zo werden er richting de projectgroep de nodige vragen gesteld. Eén van de belangrijkste 
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Hospitality 
toch net iets 
meer dan 
een bed of 
een broodje 
regelen  

 
 



vragen was: Op hoeveel mensen moeten we rekenen. 
Maar ook de projectgroep kan hier geen duidelijk 
antwoord op geven. Oók zij zijn afhankelijk van het 
aantal inschrijvingen. 
 
De doelstelling van de projectgroep is om minimaal 15 
deelnemende landen aan de start te krijgen, wellicht 
aangevuld met een land uit het voormalige Oostblok. 
Het moge duidelijk zijn, dat door al deze onzekere 
factoren een planning met betrekking tot de capaciteit 
en voeding moeilijk wordt, net als het maken van een 
prijsafspraak met hoteliers of eigenaren van campings 
en/of jeugdherbergen. Inmiddels werd het ons wel 
duidelijk dat, hoe langer wij wachten, hoe minder kans 
we hebben, om een jeugdherberg in zijn geheel af te 
huren.’  
 

De dames van de werkgroep Hospitality zijn toch aan het rekenen geslagen.  
Een ploeg bestaat uit 10 tot 12 sporters, veelal aangevuld met 3 man begeleiding. Uitgaande 
van 15 personen x 15 landen + daarbij nog een onbekend aantal officials = minimaal 225 
personen. Bij deze 225 personen zijn nog niet de officials, de medewerkers en de 
vrijwilligers meegerekend die gedurende meerdere dagen noodzakelijk zijn voor 
een geslaagd EJC. 

 

Principeafspraak met Van der Valk bereikt  
Inmiddels is de werkgroep Hospitality er met betrekking tot de slaap- en verblijfplaatsen wel 
uit gekomen. In een gesprek met de bekende hotelketen Van der Valk, is men tot een 
principeafspraak gekomen. Zowel in Eindhoven als in de omgeving van Den Haag zal Van 
der Valk de sporters onderbrengen en voeden. Zoals de zaken er nu naar uit zien worden de 
sporters ondergebracht in motel Eindhoven, motel De Bijhorst (Wassenaar) en motel 
Nootdorp.  
 
"Ook het ontbijt en diner zal door Van der Valk verzorgd worden. Voor de lunches zijn we 
naast Van der Valk ook in bespreking met een andere cateraar. Een die het eten voor ons in 
zowel Eindhoven als Scheveningen kan regelen.  
Een bespreking waar wij ook nog eens de nodige eisen stellen aan de voeding en de drank. 
Het NOC*NSF heeft naar internationaal voorbeeld eisen gesteld, aan de verpakking van 
voeding en drank. Dit alles heeft te maken met doping (wellicht komen wij in een later 
interview met Wilma de Keizer hierop nog eens terug, red.)," zegt Martine.  
 
Op de vraag of het drietal het gaat redden tijdens het EJC volgt een diplomatiek antwoord. 
"We kunnen natuurlijk áltijd extra vrijwilligers gebruiken, met name in de uitvoering van 
diverse taken." Martine, Yvonne en Krista zijn zowel in Eindhoven als in Scheveningen te 
zien tijdens het EJC, maar ze kunnen natuurlijk niet overal tegelijk zijn. Op woensdag 
moeten er tijdens de wedstrijden in Eindhoven ook zaken in Scheveningen in werking 
worden gesteld. Hier wordt de nodige man- en/of vrouwkracht voor gezocht. Helaas is dit tot 
nu toe nog niet gelukt, maar misschien heeft dit ook alles te maken met het lang uitblijven 
van antwoorden.  
Gelukkig komt hierin de komende maanden meer 
duidelijkheid. Op dit ogenblik komen de eerste 
inschrijvingen binnen en kan men spoedig gaan plannen 
en een indeling maken, waar welk land zal verblijven.  
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Ten slotte een logistieke vraag: Hebben jullie al nagedacht over de volksverhuizing richting 
Den Haag die vanaf woensdagavond/donderdagochtend op gang zal komen? Hoe gaan 
jullie dit regelen? Het drietal kijkt elkaar aan en lacht.  
"Misschien is het antwoord hierop wel heel erg verrassend, maar als werkgroep doen wij hier 
weinig tot helemaal niets mee. Er is een werkgroep Logistiek die zich hier mee bezig houdt. 
Zij zijn in gesprek met het Ministerie van Defensie, die aangeboden heeft het vervoer van de 
sporters te gaan regelen. Wij hopen van harte dat hier spoedig duidelijkheid over komt en er 
vanuit die projectgroep hierover meer naar buiten zal komen! Als Defensie de sporters en 
officials goed, veilig en snel vervoerd naar hun gewenste slaap en diner plaats doen wij de 
rest!" 

 

 


